

## **CIT Plans Semester's Events**

On August 28<sup>th</sup>, 2019, Dr. Hong Xu presided over a meeting the Confucius Institute at Troy, hosted for research and planning of the major events for the new semester. A total of 10 visiting scholars from CIT also attended the meeting.

In the new semester, CIT plans to organize and participate in a multitude of cultural events. The 2019 Mid-Autumn Festival celebrations will take place in the Confucius classrooms and teaching sites. The Institute intends to hold activities promoting Chinese culture during the Troy University football season to develop local community involvement. CIT will also attend the 2019 American National Shrimp Festival to share Chinese culture with the local patrons and will host the 2019 Alabama Chinese Language Annual Conference. The Confucius Institute at Troy also plans to organize a painting exhibition for the renowned Chinese painter, Mr. Zhou Tao.

## 孔子学院举行新学期重大活动策划会

当地时间 2019 年 8 月 28 日，特洛伊大学孔子学院在徐弘院长主持下，对新学期的重大活动进行调研和策划。孔子学院访问学者共 10 人出席会议。

孔子学院在新学期将组织和参加一系列重大活动：2019 年中秋佳节系列庆祝活动将在孔子学院下设课堂及教学点全面展开；孔子学院将积极融入当地社区，在特洛伊大学橄榄球新赛季进行中国文化推广活动；孔子学院将参加全美大虾节文化活动，近距离接触当地民众、传播中国文化；孔子学院将主持 2019 年阿拉巴马州中文教师年会；孔子学院将举办中国画家周涛作品展。